
 
 
 

Zápis č. 2  
z jednání Komise na podporu prodeje vojenských bytů  

dne 24. ledna 2011  
 

 
Účastníci jednání: 
(dle prezenční listiny) 
   
Mgr. Bořek Černovský, Bc. Jitka Synková, Dr. Tomáš Finger, Lenka Kabrhelová, Lubomír Lampert, 
Marek Martin 
 
Omluveni: Josef Jakab, Pavla Janecká, Martina Jarešová 
Nepřítomen: Ing. Vladimír Scholz  
 
 Kontrola zápisu a kontrola plnění úkolů z minulého jednání: 
 

1) Iniciovat schůzku se zástupci MO 
2) Prověřit možnost zřízení parkovacích zón. Námět bude předán OŽPD a k projednání Komisi pro 

dopravu a bezpečnost 
3) Zahájit jednání ohledně převodu pozemků na M. č. 
4) Vyzvat pověřené zástupce armády k provedení oprav vozovek a chodníků, zlepšení údržby 

zeleně, úklidu a obnovy bytových domů. 
5) Iniciovat dokončení přechodu pro chodce v ul. Mrkvičkova (vše je připraveno vč. nájezdu pro 

kočárky, stačí jen vyznačit barvou). Námět bude předán OŽPD a postoupen k projednání 
Komisi pro dopravu a bezpečnost. 

6) M. č. by měla zajistit odborníka k posouzení stavu chodníků. (Mgr. Černovský informoval  
o chystaném komplexním zmapování chodníků na celém území Řep). Námět bude předán 
OŽPD a k projednání Komisi pro dopravu a bezpečnost. 
 
 

Ad 1) Schůzka na MO proběhla dne 17. 1. 2011. Zápis z tohoto jednání byl předán všem členům 
 komise v elektronické podobě. 
 
Ad 2, 3, 5, 6) 
 Bylo uloženo OŽPD, současně postoupeno kompetentním komisím (dopravy). Mgr. Černovský 
 rovněž požádal o stanovisko na pronájem parkovacích ploch + odhad cenové kalkulace. Po 
 obdržení podkladů budou materiály předloženy k projednání Radě MČ. Podle telefonické 
 informace ředitele VUSS Ing. Maňhala ze dne 24. 1. 2011 armáda chce předmětné pozemky 
 prodat a o pronájem nemá zájem.  
 
As 4) Zástupci armády byli vyzváni v rámci jednání na MO dne 17. 1. 2011 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 Mgr. Černovský informoval, že v záležitosti duplicitního zápisu vlastnického práva na 
katastrálním úřadě u pozemků p. č. 1502/71, 1502/72, 1502/74 a 1502/75 se spojil s MHMP, 
Odborem správy majetku. Odbor neprokázal nabývací titul hl. m. Prahy a nabývací titul zřejmě 
neprokáže ani Praha 6, k chybě došlo pravděpodobně v r. 1970, kdy došlo k úmrtí vlastníka pozemku 
bez zůstavitele a vlastnictví pozemku mělo přejít příslušný ONV respektive finanční úřad. Další chyba 
se pak stala v roce 1991, kdy proběhl zápis na VHMP - Výstavbu sídlišť (společnost již neexistuje). 
Mgr. Černovský bude kontaktovat kompetentní pracovníky či zástupce Prahy 6 a požádá o urychlení 
šetření majetkových poměrů, aby mohly být pozemky převedeny na pravděpodobného vlastníka – stát 
(Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových), co nejdříve a tak bylo odblokováno duplicitní 
vlastnictví. 
 
  Dále bude prověřena možnost nového definování charakteru území na dotčených pozemcích 
v územním plánu a regulačním plánu MČ Praha 17, na veřejné prostranství, neboť bezúplatný převod 
pozemků, o které má zájem MČ Praha 17, je podmíněn prokázáním veřejného zájmu. V případě 
veřejných prostranství bude prokázání veřejného zájmu zřetelnější. Nicméně prokázání veřejného 
zájmu k dotčeným pozemkům bude komplikovaná projektová a právní záležitost a MČ Praha 17 
nedisponuje odborníky, kteří by tuto problematiku znali. Mgr. Černovský navrhne Radě MČ Praha 17, 
aby vypracováním projektu a doložením veřejného zájmu byla ve výběrovém řízení pověřena právní 
kancelář, která se uvedenou problematikou zabývá a zná ji. 
  
 Paní Kabrhelová informovala, že o hřiště, která se nachází ve vnitrobloku domů, dle ankety, 
která byla mezi obyvateli uspořádána, projevilo zájem pouze 40 % obyvatel. Mgr. Černovský potvrdil, 
že kupci bytů nebudou mít povinnost koupě okolních pozemků vč. zmíněného pozemku ve vnitrobloku. 
Bude-li možný bezúplatný převod v rámci veřejného zájmu, MČ Praha 17 projeví o zmíněná hřiště 
zájem. 

 
 
 
Závěr: 
 

1. Vyvolat jednání s Prahou 6 ohledně urychleného šetření vlastnických vztahů – odblokování 
duplicitního vlastnictví. 

2. Oslovit právní kancelář, která by zpracovala podklady ohledně převodu pozemků, hřišť, 
sportovišť vč. garáží – doložení veřejného zájmu. 
 
 

 
 
Komise se dohodla na dalším jednání začátkem března, termín bude upřesněn.  
 
 
 
Zapsala: H. Fulínová  
Ověřil: Mgr. Bořek Černovský  


